



NOTICE TO MEDIA

Pursuant to the Prime Minister's Order n° 034/01 of 13/02/2020 related to the Community Based Health Insurance Scheme (Mutuelles de Santé) subsidies, especially in its Chapter II on Community Based Health Insurance Scheme subsidies and payment;

The Ministry of Public Service and Labour would like to inform all Employers and Workers in the Public and Private Sectors, that zero point five percent (0.5%) is deducted by an employer from the net of the employee as provided in article 2, paragraph 10 of Prime Minister's Order mentioned above.

The Community Based Health Insurance Scheme subsidies are collected and deposited by the employer on Bank account of RSSB in National Bank of Rwanda (Account name: RSSB CBHI SCHEME and account number is 1000054344).

The declaration of this contribution to RSSB should be done not later than the 15th of the month following the month of payment.

Done at Kigali, on 26th February, 2020



RWANYINDO KAYIRANGWA Fanfan
Minister of Public Service and Labour



COMMUNIQUE DE PRESSE

Vu l'Arrêté du Premier Ministre n° 034/01 of 13/02/2020 relatif aux subventions au régime des mutuelles de santé (Community Based Health Insurance) spécialement en son Chapitre II concernant les subventions au régime des mutuelles de santé et modalités de paiement;

Le Ministère de la Fonction Publique et du Travail informe les Employeurs et employés dans les secteurs publique et privé, que zéro point cinq pour cent (0.5%) est déduit du salaire net de l'Employé comme stipulé dans l'article 2, paragraphe 10 de l'Arrêté du Premier Ministre susmentionné.

Cette contribution aux mutuelles de santé est collectée et versée au numero de compte 1000054344 ouvert à la banque Nationale du Rwanda intitulé RSSB CBHI SCHEME.

La déclaration de paiement ne doit pas dépasser le 15 du mois qui suit le mois de paiement des salaires.

Fait à Kigali, le 26. Février 2020



RWANYINDO KAYIRANGWA Fanfan
Ministre de la Fonction Publique et du Travail



ITANGAZO RIGENEWE ABANYAMAKURU

Hashingiwe ku Iteka rya Minisitiri w'Intebe No.034/01 ryo kuwa 13/02/2020 ryerekeye inkunga z'ubwisungane mu kwivuzza (Community Based Health Insurance (Mutuelles de Santé), cyane cyane mu mutwe waryo wa II werekeye inkunga itangwa mu bwisungane mu kwivuzza n'uburyo itangwa;

Minisitiri y'Abakozi ba Leta n'Umurimo iramenyesha Abakoresha bose mu Nzego za Leta n'abo mu Nzego z'Abikorera mu Rwanda, ko zero n'ibice bitanu ku ijana (0.5%) ivugwa muri iryo Teka mu ngingo ya 2, igika cya 10 ikatwa n'umukoresha ku mushahara utahanwa w'umukozi.

Umukoresha akusanya buri kwezi uwo musanzu akawushyikiriza Ikigo cy'Ubwiteganyirize mu Rwanda (RSSB) kuri konti yacyo No 1000054344 iri muri Banki Nkuru y'Urwanda (BNR) yitwa RSSB CBHI SCHEME.

Imenyekanisha ry'uwo musanzu rikorwa naryo bitarenze tariki ya 15 y'ukwezi gukurikira ukwezi abakozi bahembwamo.

Bikorewe i Kigali kuwa 26.../02/2020



RWANYINDO KAYIRANGWA Fanfan
Minisitiri w'Abakozi ba Leta n'Umurimo